
Een heel goede middag beste mensen, 
Hartelijk welkom op de nieuwjaarsreceptie van het Wijkberaad Laak  
Centraal. 
 
Voor wie mij nog niet kent, Mijn naam is Henk van Schepen, ik ben de trotse 
voorzitter van het wijkberaad. Niet omdat ik trots ben op mijn 
voorzitterschap maar wel omdat ik trots ben  op het geweldige team dat ik 
mag voorzitten. Stuk voor stuk bevlogen mensen die maar een doel voor 
ogen hebben,  het belang van onze geliefde wijk Laak Centraal.  
Ik heb dan ook de eer om u namens hen allemaal, Wijkberaadsleden en de 
vele vrijwilligers  die ons ondersteunen, een heel goed 2025 toe te mogen 
wensen.  
 
Het afgelopen jaar was, ondanks dat we helaas afscheid hebben moeten 
nemen van een aantal heel mooie en lieve mensen uit de wijk, toch een 
goed jaar waarin we weer prachtige activiteiten hebben mogen organiseren, 
zoals ondermeer het fantasialaak wijkfeest, de raad en zaad actie, literaire 
middag, het winterlichtjesfeest en natuurlijk de onovertroffen kerstlunch 
voor de ouderen uit de wijk waar we wederom te gast waren bij telecom 
gigant ODIDO. Een pracht voorbeeld hoe ook grote ondernemers in ons 
stadsdeel bijdrage kunnen en willen leveren aan het welbevinden van de 
inwoners. Ik wil dan ook graag nogmaals alle mensen daar die dit mogelijk 
hebben gemaakt bedanken. Ook de oud en nieuw viering is dit jaar perfect 
verlopen, de wijkagenten wisten ons mee te delen dat er geen 
noemenswaardige incidenten zijn geweest en ook de een dag vervroegde 
ontsteking van het Laakse vreugdevuur is in zeer goede orde verlopen. 
 
Ook hebben we afgelopen jaar een nieuwe stadsdeeldirecteur mogen 
verwelkomen waar we veel van verwachten,  in de persoon van Fyrial 
Hogervorst die het stokje over heeft mogen nemen van Lawrence Eghosa,  
ik hoorde dat ze nu even  door de griep is geveld dus afwezig is vandaag (?),  
maar de afgelopen maanden is ze al zo vaak in de wijk gesignaleerd dat 
iedereen haar inmiddels al een beetje kent en  in het het komende 
LaakMagazine staat een zeer uitgebreid interview met haar zodat u haar nog 
beter zult leren kennen. 



 
Ook de vele andere sociale partners in de wijk waarmee we hebben mogen 
samenwerken om de diverse projecten te kunnen realiseren zijn we veel 
dank verschuldigd. Uit angst dat ik iemand zal overslaan zal ik ze niet 
allemaal noemen  maar ze weten zelf best wie er bedoeld worden en in het 
nieuwe laak magazine dat op 1 maart uitkomt zullen we hier aandacht aan 
besteden. Ook op onze prachtige nieuwe website staan de vele sociale 
partners genoemd. Als u de site nog niet heeft bekeken beveel ik van harte 
aan dit alsnog  te doen, en ook regelmatig terug te keren, al was het maar 
om foto’s van afgelopen evenementen te bekijken, aankondigingen van 
nieuwe evenementen te zien of het LaakMagazine digitaal door te bladeren. 
 
Nu we het er toch over hebben, Het LaakMagazine, ons Laakse wijkblad dat 
in heel Laak een zeer goed gelezen blad is inmiddels al 52 pagina’s dik en 
nog steeds groeiende. Ook daar zijn we zo trots op als een aap met 7 eh.. 
staarten. Mocht u nog een bijdrage hebben, tot 1 februari kuntv u nog 
artikelen insturen voor het voorjaarsnummer dat op 1 maart uitkomt en op 
de bekende distruibutiepunten af te halen zal zijn.  U zult begrijpen dat het 
maken van een bklad als dit niet goedkoop is en daarom zoeken we ook nog 
een paar nieuwe adverteerders, hierbij dus een oproep aan de 
ondernemers onder u, voor een paar tientjes bereikt u uw doelgroep door in 
het best gelezen magazine in Laak een advertentie te plaatsen,  u 
ondersteunt ons hiermee en, het zijn gewoon bedrijfskosten dus de 
belasting betaald flink mee. En dat is altijd lekker natuurlijk  
 
 
Een grote tegenslag is dat  het pand op het Jonkbloetplein ook dit keer weer 
niet doorgegaan is als ons nieuwe onderkomen, alles was rond in principe 
en we hadden de verhuisdozen al klaar staan toen de eigenaar van het pand 
toch besloot dat een nagelstudio  of een tandartsenpraktijk ( wat er precies 
in komt  is nog wat duister) toch belangrijker voor onze wijk was dan een 
goed bereikbaar wijkberaad. Na zijn eerdere pogingen erc een slijterij annex 
supermarkt in te vestigen…. Blijkbaar liggen zijn prioriteiten iets anders dan 
die van de meeste wijkbewoners maar het is wat het is. Wel heeft  de 
stadsdeel directie toegezegd actief voor ons te blijven speuren naar een 



ruimte voor het wijkberaad waar wij onze taken als steun en informatiepunt 
nog beter zullen kunnen uitvoeren dan dat we dat van hieruit kunnen doen. 
Niet dat we hier bij HVV Laakkwartier op een schopstoel zitten, in 
tegendeel, wij voelen ons hier nog altijd zeer welkom en zijn blij met de 
mogelijkheden die ons hier geboden worden en zullen dan ook in de 
toekomst regelmatig van de hier aanwezige faciliteiten gebruik blijven 
maken, zelfs als we een ander  “huisadres”  zullen hebben. 
 

Dan een korte vooruitblik. We zitten, net als altijd vol met grote plannen,  
Onder de bezielende leiding van BO Spoorwijk gaan we volgende maand 
gedurende de voorjaarsvakantie een heuse ijsbaan realiseren hier op het 
basketbalveld. Natuurlijk gaan we weer met de bibliotheek samen een 
literaire middag organiseren, Komt er weer een fantasiaLaakfwijkfeest, Zijn 
er samen met groenbeheer alweer verregaande plannen gemaakt voor een 
Wijkberaad met zaad en daad actie waarmee we de wijk weer wat fleur en 
kleur gaan geven. Op 13 september is er een groots Laakfestival gepland 
waar het wijkberaad actief een bijdrage aan zal gaan leveren. En in 
september begint ook de campagne weer voor de gemeenteraadsverkiezing 
volgend jaar maart, wij zijn van zins tenminste één groot Laak 
verkiezingsdebat te gaan organiseren en het decembernummer van het 
Laak Magazine zal een uitgebreide bijlage krijgen waarin alle politieke 
partijen hun specifieke plannen en ideeën voor laak uiteen kunnen zetten. 
Het lichtjesfeest was een groot succes dit jaar en ook daar wordt gedacht 
over navolging. Natuurlijk sluiten we het jaar weer af met onze 
kerstmaaltijd. 
 
We hebben plannen  voor het uitbrengen van 2 spellen, een 
Laakkwartetspel en een Laak ganzenbord,  we zijn hiervoor op zoek naar 
fondsen  en sponsoren, we houden u hiervan op de hoogte en binnenkort 
zal op de website een hele uitleg over het hoe en waarom worden gegeven, 
weer een reden om regelmatig laakcentraal.nl te bezoeken. 
 
Natuurlijk gaan we ook dit jaar u als bewoners en ondernemers van de wijk 
weer vertegenwoordigen bij de diverse participatie- en klankbordgroepen 
over van alles wat onze wijk en stadsdeel aangaat, zoals het Actieplan Laak, 



het CID,  De geplande verbetering van de kwaliteit van de Laakse 
woningvoorraad, maar ook bijvoorbeeld de inspraakronde over het 
opknappen van de van Musschenbroekstraat, waarover ons gister ten ore is 
gekomen dat de financiering nu eindelijk rond is en er nu dus ook spijkers 
met koppen geslagen kunnen gaan worden. Het groenbeheer in de wijk en 
oplossingen voor de huisvuil problemen etc etc. Ook op de vergadering over 
de geplande 250 asielzoekers die het COA en de gemeente in het gebouw 
van het Taalplein zullen  wij volgende week in vol ornaat aanwezig zijn om de 
gevoelens van de bewoners en ondernemers in de wijk naar voren te 
brengen. 
 
 Afgelopen jaar hebben we als bewonersorganisaties in het stadsdeel veel 
vooruitgang geboekt met het voornemen meer  samen te gaan werken, niet 
alleen als BO’s maar ook met de vele andere sociale partners en bewoners 
verenigingen in de wijk en we zijn zeker van zins dit het jaar dat voor ons ligt 
nog verder uit te breiden, zeker ook door het betrekken van de “Nieuwe 
Lakenezen” die zich hier zijn komen vestigen om een bestaan op te bouwen 
zo hebben we inmiddels al een wijkberaadslid met een Poolse achtergrond 
in ons midden opgenomen en we zijn ook hard op zoek naar mensen uit, 
bijvoorbeeld de Bulgaarse gemeenschap en de hier wonende studenten. 
Wij zijn een bewoners organisatie voor alle bewoners uit de wijk en willen de 
belangen behartigen van iedereen die onze wijk een warm hart toedraagt. 
Verder is natuurlijk iedereen welkom om zich aan te melden als aspirant lid 
van ons wijkberaad. Vooral jonge mensen moedigen we aan om  zich voor 
de wijk in te gaan zetten. Ook dit jaar zal onze slogan weer zijn: denk mee, 
praat mee, DOE MEE! 
 
Zo genoeg gel,.. sproken, rest mij nog om samen met u het glas te heffen op 
een prachtig 2025, proost! 

 
 


